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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány a koronavírus-járvány 
megfékezéséért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Napok óta rekordszámú új koronavírus-fertőzöttet találnak Magyarországon, a kormány azonban
eddig mindössze egy Müller Cecíliával készített videón kívül nem adott semmiféle tájékoztatást.
Ezért kérem válaszoljon a következő kérdésekre!

Június  óta  nem  frissítette  a  Nemzeti  Népegészségügyi  Központ  a  koronavírussal  kapcsolatos
eljárásrendet, amely többek között a tesztelésről vagy a háziorvosok feladatairól rendelkezik. Mikor
frissítik ezt?

Várható-e, hogy ismét felfüggesztik a járóbeteg-ellátás működését?

Miért nem ingyenes annak is a koronavírusteszt, aki bár nem külföldről jön haza, mégis karanténba
kerül?

Munkában maradnak-e a 65 év feletti háziorvosok?

Lesz-e újra nagymintás kutatás az ország átfertőződöttségével kapcsolatban?

Miért nem használják továbbra sem a kiskunhalasi járványkórházat, miközben a vidéki kórházakban
elmaradnak vizsgálatok, műtétek?

Mi történik akkor, ha egy iskolában megjelenik a vírus? Bezárják az egész intézményt, vagy csak
egy-egy osztály áll át digitális oktatásra? Ki dönt erről?

Mennyi pénz áll rendelkezésre digitális oktatási eszközök beszerzésére, és kapnak-e segítséget a
rászoruló családok és tanárok?



Egészségügyi  eszközök  és  fertőtlenítőszerek  a  mai  napig  nem  érkeztek  meg  minden  oktatási
intézménybe. Mi a késlekedés oka, vezet-e ezekről nyilvántartást a minisztérium?

Mi lesz azokkal a szülőkkel, akik az otthoni oktatás miatt nem tudnak bemenni a munkahelyükre?
Átvállalja-e erre az időszakra az állam a juttatásaikat?

Tisztelettel várom válaszát!
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